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              W kawiarence "U LOLKA"

        Bliskie spotkanie z twórczością 
      Karola Wojtyły, zarówno recytowaną 
   jak i śpiewaną umiliła papieska kremówka. 

Wkrótce wydanie specjalne
 6PRESS

    Już 2 czerwca odbędą się
ogólnoszkolne wybory
patrona naszego
gimnazjum,
dlatego zachęcamy do
zapoznania się z
kandydatami w specjalnym
numer naszej gazetki.

opiekun Anna Kaim .

Zaproszeni goście świetnie się bawili

Święty Jan Paweł II był
Człowiekiem Zawierzenia i
Modlitwy.
Jego pontyfikat wyraził się
oparty był na  trzech
filarach: pracy, modlitwie i
cierpieniu.  Był on postacią
niezwykłą.
  Aby upamiętnić
kanonizację Wielkiego
Polaka i Papież oraz uczcić
Jego 94 rocznicę urodzin,
dnia 21 maja z inicjatywy

młodzieży naszego
gimnazjum została otwarta
kawiarenka „U Lolka”. Była
to już kolejna kontynuacja
organizowanych w naszej
szkole spotkań przy
herbacie
i ciastku, po kawiarence
„Pod szczęśliwym belfrem”
oraz kawiarence „U
Walentego”. 
Gospodarzami kawiarenki
byli wolontariusze

z klasy 3a: Kasia Matysiak,
Kasia Zielińska,
towarzyszyli im młodsi
koledzy: Klaudia
Fijałkowska i Maja Warda z
1c oraz Damian Trzosek  z
2b. Była to wspaniała
okazja, aby odkryć
świętego Jana Pawła II na
nowo. Jego życie, z
którego możemy czerpać
garściami, zostało ukazane
pod wieloma aspektami.

Kelnerzy ...

 jako człowieka z humorem i
dystansem do samego
siebie, człowieka
kochającego każdego
napotkanego. Spotkanie to
pozwoliło nam ujrzeć w
świętym Papieżu również
poetę. 

Lepiej poznaliśmy Karola
Wojtyłę

    Organizatorzy przygotowali także konkursy, w których
zwycięzcy otrzymywali  banknot o nominale „Jednego
Lolka”- limitowany bonus szczęścia.
     Przyszłoroczna, okrągła rocznica urodzin będzie równie
dobrym powodem do spotkania przy kremówce.

     Liczymy, że młodsze roczniki gimnazjalistów przejmą
tradycję, którą my uczniowie klas trzecich
zapoczątkowaliśmy.
                                                 Katarzyna Matysiak kl. 3a

.
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        Park Leśniczówka będzie jak nowy

 DNI GODNOŚCI

...

Malowniczy teren nad
rzeką Potok Północy
przy ul. 25 czerwca w
Radomiu nosi nazwę
Parku Leśniczówka.
To największy obszar
parkowy w mieście,
liczy on bowiem
ponad 8 h. pow. Teren
objęty został ochroną
konserwatorską 
w 1983 r. 

W drugiej połowie
2013 r. rozpoczęły się
prace rewitalizacyjne,
które mają
doprowadzić do
odnowienia wizerunku
parku. Projekt
przewiduje
ukończenie prac w
2016 r. Znajdą się tam
place zabaw,

skatepark, siłownia
terenowa, górka
saneczkowa, staw z
fontanną, ale przede
wszystkim młody
drzewostan. Prócz
tych zmian przewiduje
się przebudowanie
alejek i ścieżek
rowerowych i zmiana
oświetlenia.

Wówczas każdy
będzie mógł znaleźć
przyjemną dla siebie
formę aktywnego
odpoczynku.
Mieszkańcy
pobliskiego osiedla z
niecierpliwością
czekają na
ukończenie prac.
  Katarzyna Matysiak

Park Leśniczówka

  DNI GODNOŚCI

   Już po raz jedenasty 
w Radomiu
zorganizowano Dni
Godności. Miało to
miejsce 15 i 16 maja.    
    Radomskie Dni
Godności to czas,
kiedy niepełnosprawni
radomianie
symbolicznie przejmują
władze nad miastem,
aby pokazać innym jak
wygląda ich codzienne
życie. Uroczystości te
mają integrować 

i przełamywać bariery,
pokazywać dorobek
osób
niepełnosprawnych
i włączać je w życie
społeczne i kulturalne
miasta. 
Jak co roku
wolontariusze
Publicznego
Gimnazjum nr 6
aktywnie włączyli się 
w obchody,
usprawniając korowód
 i sprawując opiekę nad
niepełnosprawnymi.

W czwartek
uroczystości
zainaugurowała msza
w kościele Św. Jana
Chrzciciela. Potem
odbył się przemarsz
korowodu z Fary na
plac Corazziego i
symboliczne
przekazanie kluczy do
bram miasta osobom
niepełnosprawnym.
Następnie odbył się
koncert, w którym
swoimi uzdolnieniami
tanecznymi i
wokalnymi pochwalili 
się niepełnosprawni.
W piątek, 16 maja w
budynku  „Amfiteatru”,

w Kawiarni muzycznej
przy 
ul. Parkowej odbył  się
koncert Pawła
Mosiołka z zespołem
oraz wystawa prac
plastycznych. Impreza
rozpoczęła się o
godzinie 11.00 i trwała
kilka godzin.
Tegoroczne obchody,
pomimo niesprzyjającej
pogody możemy uznać
za udane. Mamy
nadzieję, że 
w przyszłym roku
znów niepełnosprawni
przejmą klucze
do miasta.
Katarzyna Matysiak 3a

... ..

Uczestniczyłam 
w  Radomskich Dniach
Godności z wielką
przyjemnością. Było to
moje pierwsze
spotkanie z
niepełnosprawnymi.
Podziwiałam ich
występy na scenie
przed Urzędem
Miejskim zaskoczona
mnogością talentów
jakie prezentowali.
Towarzyszyły

im prezentacje małych
przedszkolaków,
którzy popisywali się
umiejętnościami
tanecznymi.
Sądzę, że tego typu
imprezy integrujące
dzieci i młodzież 
z różnych środowisk
powinny odbywać się
częściej. 
Z niecierpliwością
czekam na kolejne Dni
Godności.

Klaudia Fijałkowska 1c

I.G

Katarzyna Matysiak
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Wyróżniona praca

               Wyróżnienie w Ogólnopolskim Konkursie Informatycznym 
"Pomyśl zanim wrzucisz - dbaj o swoją tożsamość"

W tym roku
nasze
gimnazjum
ukończy
 140
uczniów
klas III.
Przed nimi
gorący
okres
starania się
o przyjęcie
do szkół
ponadgimnazjalnych

 JAK SAMORZĄD UCZNIOWSKI SIĘ
SZKOLIŁ...
9 maja bieżącego roku wraz z opiekunką Samorządu Uczniowskiego 
p. Izabelą Gutkowską wybraliśmy się do Publicznego Gimnazjum nr 10 
w Radomiu na szkolenie dotyczące spraw, potrzeb i problemów SU. Wraz 
z nami na spotkaniu było 5 szkół: PG  10, PG 14, PG 11 i PG 22.
Prowadzącymi były opiekunki samorządu w PG 11. Pierwsza część
spotkania przygotowywała nas do części praktycznej. Zdobyliśmy wiele
cennych informacji i rad, jak dobrze kierować SU. Mogliśmy powymieniać
się pomysłami i dowiedzieć się jakie akcje są organizowane w innych
szkołach, a mianowicie np.: śniadanie na trawie, dzień uśmiechu i misia,
zdrowe przerwy (soki warzywne i owocowe) i wiele innych zaskakujących
imprez.

W następnej części spotkania dostaliśmy do
wykonania specjalne zadania. Nie były łatwe, ale
daliśmy radę i zrealizowaliśmy je bezbłędnie.
Na koniec dostaliśmy prezenty oraz certyfikat
ukończenia szkolenia. Wszyscy zrobiliśmy sobie
pamiątkowe zdjęcie.
Spotkanie było bardzo ciekawe i pouczające, a
atmosfera przyjemna. Szkoły zaprezentowały się
od najlepszej strony. Mamy nadzieję, że szkolenie
zaowocuje, ponieważ pod jego wpływem w
naszych głowach narodziło się bardzo wiele
nowych planów do zrealizowania.                      
D. Trzosek, K. Zimnicka kl. 2b

LOGOWANIE
radom.edu.com.pl

Zmiana preferencji:

od 20.06.2014 od godz.
10.00 do 24.06.2014 r.
do godz. 16.00

       ZAPRASZAMY 
  DO ODWIEDZENIA  
           STRONY      
     INTERNETOWEJ   
    NASZEJ SZKOŁY:

   www.gim6radom.    
       edupage.org

Warsztaty SU

            TRWA ELEKTRONICZNA REKRUTACJA DO SZKÓŁ          
                                       PONADGIMNAZJALNYCH

 Dnia 14 maja w
warszawskim Centrum
Konferencyjnym
"ZIELNA" odbyło się
rozstrzygnięcie
konkursów
informatycznych
organizowanych przez
Polskie Towarzystwo
Informatyczne. W
konkursie "Pomyśl
zanim wrzucisz - dbaj
o swoją tożsamość"
uczennica klasy III a
Natalia Noga zdobyła

wyróżnienie.  Nagrodę
wręczał jej
przedstawiciel
Marszałka
Województwa
Mazowieckiego. 
Na zakończenie
wszyscy mieli
możliwość zwiedzić
dotąd nie udostępniane
publiczności sale
Pałacu Kultury i Nauki.

Gratulujemy sukcesu!

       Pierwszy etap elektronicznej rekrutacji do szkół ponadgimnazjalnych już za nami. Trzecioklasiści czekają na wyniki
egzaminów i wystawienie ocen. Będą mogli wtedy zastanowić się czy dokonali właściwych wyborów i w przypadku wątpliwości
wycofać podania i ponownie dokonać wyborów. Każdy uczeń miał możliwość uzyskania pomocy od szkolnego koordynatora,
którym jest nauczyciel informatyki - pani Anna Kaim.  
       
     Na początku maja przeprowadziliśmy ankietę wśród przyszłych absolwentów naszej szkoły dotyczącą preferowanego rodzaju
szkoły średniej.  50 procent badanych określiło jako szkołę swoich marzeń technikum. 25% uczniów wybiera się do szkół
zawodowych.  Licea ogólnokształcące podało 15 % respondentów. 10% nie miało jeszcze zdania na ten temat. Związane było to z
niepewnością co do ocen końcowych. 60% badanych wybierając szkołę kieruje się własnymi zainteresowaniami, 14% zdaniem
rodziny związanym z ich doświadczeniami w wyborze szkoły.                                                  
                                                                                                     Uczennice klasy I a - Karolina Oryszczyn  i  Natalia Marciniak 

N.N

PG 11
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Nagrodzeni graficiarze

                    SZKOLNY KONKURS WIOSENNE GRAFFITI  
Wywiady ze szkolnymi mistrzami gatunku.

Wywiad z Bartkiem Wolskim.
- Od kiedy zaczęła się twoja pasja z
rysowaniem graffiti?
- Moja pasja z rysowaniem zaczęła się
gdy byłem w 6 klasie podstawówki i trwa
do tej pory. Uwielbiam rysować i robię to
w każdej wolnej chwili.

- Co najbardziej
lubisz rysować?
- Preferuję rysowanie
charakterów, czyli
postaci z bajek, filmów
i zmyślonych przeze
mnie. Nie przepadam
za rysowaniem
realistycznym.
-Czy masz jakieś inne
hobby?
-Owszem. Lubię
gotować i sprawia mi to
przyjemność. Chcę w
przyszłości iść do
szkoły
gastronomicznej i
może zostać
kucharzem.

-Co sądzisz o
wiosennym konkursie
graffiti
zorganizowanym w
naszej szkole?
- Myślę, że to fajny
pomysł. Możemy
pokazać swoje
umiejętności i się
rozwijać. Niektórzy
dzięki temu mogą
odkryć swój talent.
- Dlaczego zacząłeś
rysować?
- Zacząłem rysować,
bo spora część moich
znajomych mówiła, że
fajnie mi to wychodzi
oraz polubiłem

rysowanie. Jest to
także dobre zajęcie, jak
nie mam co robić.

-Kiedy zaczęła się
twoja przygoda z
rysowaniem?
- Rysowanie
towarzyszy mi już od I
klasy podstawówki.
-Czy masz inne
zainteresowania?
- Ta pasja pochłania
dużo mojego wolnego
czasu, dlatego też
skupiłem się na tym.
- Wiemy, że istnieją
różne rodzaje
rysunku, czy ty masz
swój ulubiony?
- Wypróbowałem już
wszystkie techniki.

Moją ulubioną jest 
„oldschool”.
- Wiemy, że jesteś
wolontariuszem. Na
czym to polega?
-Pomagam w świetlicy
środowiskowej „Arka”.
Moje zadania to opieka
nad młodszymi
kolegami i pomoc w
organizacji wycieczek.
-Co sądzisz o
szkolnym konkursie
graficiarskim?
-Świetny pomysł, daje
szansę pokazania
siebie i swojego talentu
społeczności szkolnej.

   Rozmowa z Tomkiem  
       Kupidurą z kl. 2c

-Kiedy rozpocząłeś
rysować?
- Pod koniec szkoły
podstawowej,
dokładnie w VI klasie.
-Czy masz jakieś inne
pasje?
-Poza rysowaniem
lubię też grać w piłkę
nożną, to mój ulubiony
sport.
-Dlaczego akurat
Twoją pasją stało się
graffiti?
-Pokazał mi to kolega,
bardzo spodobało mi
się i postanowiłem
spróbować.

-Jak wrażenia z
konkursu
„graficiarskiego” ?
-Uważam, że to bardzo
dobry pomysł. Warto
pokazywać, że
uczniowie naszej
szkoły mają szerokie
zainteresowania i że są
uzdolnieni w wielu
kierunkach.
-Czy sądzisz, że w
przyszłym roku warto
zorganizować kolejną
edycję?
-  Sadzę, że to bardzo
dobry pomysł. Jestem
zdecydowanie na tak.

   Rozmowa z Damianem
   Ulewińskim z 2c.

Stopka redakcyjna:
Katarzyna Matysiak
3a 
Katarzyna Zielińska 3a
Bartek Chęć 3a
Klaudia Fijałkowska 1c
Karolina Oryszczyn 1a
Wiktoria Korcz 1a

       Masz pomysł 
    na artykuł, chcesz
 spróbować swoich sił
w redagowaniu gazetki

    Czekamy właśnie 
          na Ciebie!

Autor pracy - Tomasz Kupidura

Korekta:
Karolina Oryszczyn 1a
Opiekunowie:
Anna Kaim
Wioletta Styczyńska

      ZAPRASZAMY
                DO 
     WSPÓŁPRACY

Zwycięzcą konkursu
został Kamil
Wurmański z kl. III d
II miejsce uzyskał
Bartek Wolski z kl. III a.
Miejsce III

zdobył Damian
Ulewiński. Komisja
konkursowa wyróżniła
również Tomasza
Kupidurę z kl. III d. 
                Gratulujemy!

B.S

...
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